



## POP PIANO JUNIOR

You will be able to play songs with both hands and understand melody and chords, develop self music and rhythm sense by using music mind games.

孩子将能够双手弹奏歌曲，老师们使用音乐思维游戏提升孩子们的音乐知识及节奏感。



## POP PIANO CLASSIC

You will be able to enhance your improvisation and more complex fill-in to your song. Keep up both hand coordination with simple beautiful songs.

您将学会基本流行音乐乐理知识，和弦组合结构等,并懂得看五线谱且能弹奏钢琴。



## POP PIANO DELUXE

You will be able to do improvisation and fill in to song with harmonised three notes-melody. Play by ears by listening, discover the relationship of chords with melody.

您将学会弹奏较复杂的和弦 (Chords)，并能够即兴演奏，弹奏出多层次的旋律。



## POP PIANO IM'POSSIBLE

You will be able to enhance your improvisation and more complex fill-in to your song. Song arrangement techniques and advance chord progression will be included.

您将能够提升即兴弹奏水平和弹奏技巧，并懂得添加高级的和弦让歌曲丰富。



Classes are held in groups, individual classes are available upon request.  
课程可以一对一 / 小班制 (2-4人) 进行。



## SING & PLAY CLASSIC

You will be able to sing and play piano in style / play simple chord with the melody in lead sheet.  
Transpose music into the right key so your voice sounds at its best.

您可以学会基本和弦伴奏、转换音调、了解和弦组合、拍子结构等。



## SING & PLAY DELUXE

You will be able to sing and play piano using advanced chord progression and add on fill-ins. Create your own introduction and improvise into your style.

您可以学会运用高级和弦进行弹奏让歌曲更丰富，也能够弹奏属于自己独特风格的即兴创作。



## FRESH POP VOCAL

You will be able to sing in pitch and perform live with confidence! Develop good breathing techniques and rhythmic training.

您将学习准确的演唱呼吸技巧和有歌曲节奏的训练，从而能够更有自信地演唱。



## CRISPY POP VOCAL

You will be able to sing higher notes with proper techniques as well as increased vocal range. You will be able to do improvisation on your song. Discover your best range of key.

您将学会即兴创作能力及个人独特演唱方法，发掘及开拓自己声线并增加个人音域进行飏高音。



Classes are held in groups, individual classes are available upon request.

课程可以一对一 / 小班制 (2-4人) 进行。歌唱班一对一进行。